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1) 14/2010. (IV. 22.)  beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
 

2) 15/2010. (IV. 22.) beszámoló az orvosi ügyelet 2009. évi tevékenységéről 

 

3) 16/2010. (IV. 22.) a Püspökladányi Egészségügyi, Szolgáltató Nonprofit 

Kft. 2009. évi mérlegbeszámolójáról 

 

4) 17/2010. (IV. 22.)  a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit 

Kft. 2010. évi üzleti tervéről 

 
 

 

 

     

 

 

 

 

 



  J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2010. április 22-én 
tartott  ülésén. 

 
 
 

 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Kovács Krisztina, Márkus 

Gábor, Pella Pál, Sárvári János, Gazdagh Jenőné dr, Dr. Szöőr 
István bizottsági tagok 

 
 Nagy Ildikó a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ vezetője 
 Kardos István alpolgármester 
 Dr. Deczky Zoltán az Egészségügyi Szolgáltató Kft. vezetője 
 Dr. Dankó Alpár István az orvosi ügyelet Kft. vezetője 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait.   
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert a bizottsági tagjai 
hiánytalanul megjelentek.   
 
Márkus Gábor bizottsági tag: javaslatom, hogy kezdjük a Gyermekjóléti 
beszámolóval, legyen ez az első napirend, ne várakoztassuk a megjelenteket, a 
többi napirend tárgyalása vélhetően hosszabb lesz, időt vesz igénybe. 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   egyetértek, javaslom, hogy szavazzunk 
erről, hogy első napirend a gyermekvédelmi beszámoló legyen. Megállapítom, hogy 
a bizottság 7 igen szavazattal elfogadja a javaslatot, hogy az 1. napirendi pont a 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi beszámoló legyen. 
Megállapítom, hogy a bizottság 7 igen szavazattal a napirendek tárgyalását a 
benyújtott írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
1. Beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásáról 
 
2. Beszámoló az orvosi ügyelet 2009. évi tevékenységéről 

3. Előterjesztés a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2009. évi 
mérlegbeszámolójának jóváhagyására 

 
4. Előterjesztés a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2010. évi 

üzleti tervének elfogadására 



5. Előterjesztés lakásfenntartási támogatás iránti kérelmek elbírálására, 
módosítására, megszüntetésére  (zárt ülés) 

 
6. Előterjesztés az első lakáshoz jutás támogatás iránti kérelem elbírálására 
 
7. Előterjesztés önkormányzati bérlakás szerződés meghosszabbításához 

szükséges jogosultság igazolására 
 
8. K ü l ö n f é l é k  
 
 
 
 
1.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  a valóságot bemutató beszámoló, a 
problémák a tavalyihoz hasonlóak, a jelenlegi kritikus helyzet megoldására talán lesz 
majd lehetőség.  
 
Sárvári János bizottsági tag:  a nyári étkeztetésnél az ebéd elvitelét én nem tartom 
jónak, nem tenném lehetővé, menjenek be megebédelni a diákok. Így biztos, hogy 
csak az menne, akinek szüksége van rá, illetve nem más eszi meg.    
A középiskolában a növekvő alkoholfogyasztás nagy probléma, a tantestület, a 
tanárok nem tesznek meg mindent ennek csökkentésére. Javaslom, hogy a bizottság 
gyakoroljon hatást a tanárokra, nem elég felkészültek ezen a területen.  
 
Gazdagh Jenőné dr bizottsági tag.  A diákok a szünetekben szabadon járnak-kelnek, 
nincs számonkérés, laza a fegyelem. Tanári felügyelet kellene, illetve a 
bolttulajdonosokat jobban ellenőrizni, hogy mikor és kit szolgál ki itallal.  
 
Sárvári János bizottsági tag:  kerítést fognak húzni a középiskola körül 
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:   ne az iskolával, a gyermekvédelmi problémákkal 
foglalkozzunk most. Nő a hátrányos helyzetű, veszélyeztetett gyermek száma. Elég-
e a családsegítő – gyermekjóléti szolgálat létszáma?  
 
Nagy Ildikó intézményvezető: a szakmai létszám kevés, de a törvény által 
meghatározott létszámmal rendelkezünk. A közcélú foglalkoztatás részben 
megoldás, nem a szakmai, az adminisztrációs és egyéb kisegítő munkában.  
Évi két alkalommal (legalább) van prevenciós foglalkozás, előadás,  
szakpszichológus tartja, túl sokan nem jönnek el.  
A távoltartással kapcsolatban a rendőrség tudna bővebben nyilatkozni.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  a társadalmi hatások, berendezkedés 
problémás, nehéz bármit is kezdeni.  
A legfontosabb a család, hosszú idő kell a változáshoz, erkölcsösebb társadalom 
szükséges.  
A beszámolót jónak tartom, elfogadásra javaslom a testület fele is.  



Megállapítom, hogy a napirendhez több kérdés, észrevétel nem hangzott el, a 
bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
 
14/2010. (IV.   22.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az önkormányzat 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámolóban 
foglaltakat jónak tartja és elfogadásra javasolja.  
 
 
 
2.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Dankó Alpár István Kft vezető:  nem kívánom kiegészíteni a beszámolót.  
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:  előfordult, hogy éjszakai hívást nem fogadtak, hogy 
történhet ez meg?   
 
Dr. Dankó Alpár István Kft vezető:  csak műszaki probléma lehet, ennek utána lehet 
járni, rögzített hívásról van szó, követhető. Nem minősítjük a hívásokat, hogy jogos-
e, hiányos az egészségkultúra. 
Nem tudják sokan, hogy hova kell fordulni, sokan szociális problémákkal is keresnek 
bennünket. Előre ritkán lehet kijelenteni, hogy nincs szükség orvosi ellátásra, inkább 
ellátjuk, mint ellátatlan maradjon.  
Nem szankcionálható, ha indokolatlanul jelenik meg.  
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag:  16-18, és 7-8 óra között hogy van ellátva az ügyelet?  
Van-e statisztika arról, hogy az SGO-n mennyi a tényleges felvétele, egyformán 
finanszírozza-e az OEP az ügyeleti ellátást, van-e terv a mentősökkel együtt 
létesített ügyeletre? 
 
Dr. Dankó Alpár István  Kft. vezető:  csak területi alapon működhet az ellátás, 
befolyásolható tényező az úthálózat minősége, az egészségügyi állapot.  
A felvett kórházi betegekről nincs adat.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  szervezési kérdésekre kellene 
koncentrálni.  
 
Dr. Dankó Alpár István  Kft. vezető:  a finanszírozás fejkvóta alapú, önkormányzati 
kiegészítés szükséges a működéshez, más településeken is így van.  
 
Márkus Gábor bizottsági tag:  7 – 8, 16 – 18 óra között mi a helyzet, van-e akadálya 
annak, hogy az ügyelet ezt az időt is lefedje, ebben az időszakban ezt a feladatot 
most háziorvosok, asszisztensek látják el, hogy történik a gyógyszerfelhasználás?  
 



Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  három órát ellátunk, ezért nem kapunk 
semmit. Én már indítványoztam, hogy tárgyaljuk újra a megállapodást, tegyünk 
rendet. Az egész ügyeletet a Kft fedje le, vagy találjon rá megoldást.  
Kérjük, tárgyaljuk újra, választ most nem várunk, az önkormányzat illetékeseivel 
próbáljunk megoldást találni.  
 
Dr. Dankó Alpár István  Kft. vezető:  két mondatot hadd mondjak, nincs akadálya 
annak, hogy változtassunk, felül lehet vizsgálni, erre nyitottak vagyunk, finanszírozási 
kérdéseket vet fel.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez más 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 7 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
 
15/2010. (IV.   22.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az orvosi ügyelet 2009. évi 
tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja azzal., hogy az önkormányzat és az 
ügyeletet ellátó Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. által kötött szerződés kerüljön 
felülvizsgálatra, megoldást keresve az ügyeleti ellátás által le nem fedett 3 órás – 7 
és 8, valamint 16 és 18 óra közötti – időszak ellátásának biztosítására, illetve annak 
finanszírozására.  
 
 
 
3.  N A P I R E N D 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  a könyvvizsgálói jelentés szerint valós 
képet kapunk, az anyagot a felügyelői bizottság megtárgyalta, hiteles adatok, 
kérdésem nincs.  
 
Dr. Deczky Zoltán Egészségügyi Kft. vezető:  a finanszírozatlan betegek ellátását is 
vállaljuk, több beteg jön, mint amit finanszíroznak, de nem maradnak ellátatlanul. A 
fül-orr gégén megnőtt az esetszám, Karcagon nincs orvos onnan is idejönnek.  
 

Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök  a pályázat nagyon jó lenne, kellene a 
felújítás, átalakítás.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, 
észrevétel nem hangzott el, a bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
16/2010. (IV.   22.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 



Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a Püspökladányi 
Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2009. évi mérlegbeszámolójának 
jóváhagyására benyújtott előterjesztést elfogadja és elfogadásra javasolja.  
 
 
4.  N A P I R E N D 
 
 
Dr. Deczky Zoltán Egészségügyi Kft. vezető   az EKG szívességi alapon lett ellátva, 
most már csak akkor engedélyezzük, ha rossz a háziorvos készüléke.  
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag:  el kell gondolkodni azon, hogy ha minél több ellátást 
idehozunk, a belgyógyászoknak annál kevesebb lesz a bevétele.  
 
Dr. Deczky Zoltán Egészségügyi Kft. vezető   szociális lépés, pl. ha endokrinológiai 
ellátásban részesül valaki azért 6500.-Ft jár, ha belgyógyász látja el, csak 1200.-Ft.  
 
De. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  van-e garancia arra, hogy a tervezett 
ellátások beinduljanak ?  
 
Dr. Deczky Zoltán Egészségügyi Kft. vezető  az üzleti terv szakmai célokat tartalmaz, 
lehet, hogy tudunk a kimutatás alapján óraszámokat szerezni, ezt most nem nagyon 
lehet visszautasítani.  
 
Pella Pál bizottsági tag: kijelöl prioritásokat, növeli az óraszámot, a belgyógyászoknál 
mégis csökken.  Nem okoz ez problémát, akár nyugdíj ügyükben is (szolgálati idő)? 
A normatívák nem fedik  a valóságot.  
 

Dr. Felszegy Szabolcs bizottsági elnök:   az átbeszélés következtében érthetőbbé 
vált a terv, az állapot adott, pillanatnyilag így kell elfogadni.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, 
észrevétel nem hangzott el, a bizottság 5 igen, 2 tartózkodás szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
 
17/2010. (IV.   22.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a Püspökladányi 
Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2010. évi üzleti tervéről szóló előterjesztést 
elfogadja és elfogadásra javasolja.  
 

K.m.f. 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


